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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 01-05-2024 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Patty Schurink,  
Adviseurs: Frenk Peeters, Ellen Jacobs, Hay Mulders, Hay 

Engels 
Gasten: Geert Vogelzangs, Mien Klaassen, Henk Janssen en 

Arno van Soest (Burger Advies Raad) 
Afwezig m.k.: Luuk Haegens, Peter van Berlo 
Afwezig z.k.: Mariet Roelofs 

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Vergoeding opschoondag Overmaken Lisa/Marco 1-6-2024 V 

2 Locatie afsluitende 

vergadering  

Voetbalclub contacteren voor 

mogelijkheid 

Lisa 1-6-2024 V 

 

 
01. Opening en berichten van verhindering: 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering.  
Afmelding is binnen van Luuk Haegens en Peter van Berlo. Speciaal welkom aan drie gasten 
Mien, Henk en Arno van de burgeradviesraad. 

 
02 Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Presentatie Mien 
Mien is lid van de burgeradviesraad. Zij adviseren gevraagd en ongevraagd het College, dit 
gemeente breed. Toegankelijkheid is een punt, hierover gaat de presentatie.  

De boodschap is om hier, als dorpsraad rekening mee te houden en als er dingen zijn kunnen 
deze altijd bij de burgeradviesraad aangedragen worden.  

Bij het Peelmuseum gaat de adviesraad langs voor een schouw. De presentatie is door Mien 
gedeeld met Marco.   

- AED: Ellen vraagt wat de status is van de AED. Hier heeft Lisa onlangs nog navraag over 
gedaan, hier is bij de gemeente nog niets in veranderd en ook niets meer bekend, er wordt 
een nieuwe medewerker geworven.  

- De lamp brand weer bij de Turfstèker en bij de kerk functioneren de grondspots weer.   
- Collectes zijn weer geweest. 

  
03. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Deelauto: bericht behoefte deelauto in America. In America zijn we afhankelijk van een 

auto, maar de vraag is in hoeverre hier behoefte voor is. Hier moet een behoefte onderzoek 
voor gedaan worden, wat deze organisatie dan zou moeten doen.  

- Novex de Peel: dit bericht heeft iedereen ontvangen. Hier komt mogelijk nog een 
uitnodiging van, dit afwachten.  
 

04. Notulen vorige vergadering 
Hay Engels: Hay geeft aan dat hij adviseur is en geen lid, bij punt 3 Bodemzorg Limburg, en 

bij Kermis stoepkrijt.  
 
05. Lopende zaken 

Wonen 
Project loopt stroef, maar de werkgroep blijft er volop mee bezig. 

 
Flexwoningen 
College heeft op 2 april onder voorwaarden ingestemd met toevoegen van ongeveer 8 

flexwoningen. Naar verwachting vindt de vergunningverlening voor de bouwvak plaats.  
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America Left 

Nieuwe medewerker als zorgmedewerker aangenomen.  
Nieuwe medeweker die opleiding gaat doen als helpende.  

 
Verkeer 
Wouterstraat: Er is melding gemaakt van de situatie, hierop is bericht terug gekomen dat ze 

zijn komen kijken, maar er lijkt verder niets te zijn gebeurd. 
 

Spoor 
Mensen van Prorail zijn met de werkgroep Spoor in gesprek gegaan. Voordat de schermen 
daadwerkelijk komen gaat er nog wel wat tijd overheen.  

Rapport van Bureau Krachten, waar de wethouder naar verwijst, bestaat niet, dit is bevestigd 
door een ambtenaar.  

 
Verfraaiing aan de Brug 
Dit loopt iets wat vertraging op in verband met het beleid van Wonen Limburg.  

 
Accommodatiebeleid 

Op 16 mei is er een bijeenkomst in Aan de Brug met een aantal dorpen.  
Hay en Geert gaan, ook vanuit het LaefHoês gaan er mensen.  
 

Gemeenschapsaccommodaties America  
De onderzoeksopdracht is geformuleerd en ligt nu bij de gemeente ter goedkeuring. Na 

goedkeuring gaat deze naar de VKKL. Basisschool en gymzaal zijn hier ook in meegenomen. 
De gemeente financiert dit traject.  
 

06. Ingebrachte stukken  
- Collectes: Er is 5,8% meer opgehaald dan het jaar ervoor, het totaal opgehaalde bedrag is  

€ 11.088,55, dit jaar zijn er 39% meer banktransacties. Per bank wordt meer overgemaakt 
dan contant in de envelop wordt gedaan.  
- Laatste vergadering is op 26 juni, deze is altijd op een externe locatie. Er wordt geopperd 

om dit bij de voetbalclub te doen. Lisa doet hier navraag voor.  
- Tennisclub is benaderd door de voetbalclub om samen in gesprek te gaan.  

- Het eerste elftal van Voetbalclub AVV gaat weer voetballen in de Standaardklasse onder 
leiding van Geert Mulders. 

- Gelden leefbaarheidssubsidie hebben wij per 2024 in eigen beheer.  
 
07. Rondvraag 

- Lisa: Voorstel om km vergoeding van opschoondag aan Marco en Frenk te vergoeden vanuit dorpsraad 
gelden.  

- Hay: Is er budget voor vervanging informatieborden? Er zijn nog A-palen.  
- Ellen: Kompoorten, zien er niet allemaal mooi uit qua groen.  
- Ellen: Veel komborden zitten onder de stickers, dit is lastig om dit te voorkomen. Marco heeft dit al 

eerder gemeld bij de gemeente, maar zij ervaren het nog niet als zodanig om er iets aan te doen.  
 

08. Sluiting 
Marco presenteert als afsluiting het financiële overzicht van 2022 en 2023. De voorzitter sluit om 22.14 
uur de vergadering.  

 


